

Press 1, line 27—Leave out from “ be” inclusive to “ amend-  
“ ed” also inclusive, in the thirtieth line,  
and insert “ shall be arranged in chrono-  
“ gical order, and shall comprise all the  
“ perpetual and temporary Acts which are  
“ now in force, with marginal references to  
“ such Acts as have been repealed, or  
“ amended; and an alphabetical and analy-  
“ tical Index of the subjects and enactments  
“ of the several Statutes so arranged, with  
“ references to the pages to the several vo-  
“ lumes, shall be attached to the last volume  
“ of the said compilation?

Press 1, line 40—After “ three” insert “ provided always that  
“ no more than one copy of the said com-  
“ piled Statutes shall be send to each indi-  
“ vidual.”

**ORDERED,** That the said amendments be engrossed.

The Honorable Sir John Caldwell, and the Honorable Mr. Stewart, enter.

The Honorable Mr. Felton, laid before the House copies of the Tariff of fees in the Courts of the Inferior District of Saint Francis.

**ORDERED,** That the same be referred to the Special Committee to whom is referred the Bill, intituled, “ An Act further to continue for a limited time, and to amend a certain Act therein mentioned relating to the Inferior District of Saint Francis.”

The Honorable Mr. Felton, presented a Petition from the Inhabitants of the County of Megantic, praying that the Registers for the Township Counties may keep registers of Births, Marriages, and Deaths, and also an Act to authorise all regularly ordained Ministers of every denomination of Christians, to Baptize and perform the Marriage ceremony according to their particular rites.

**ORDERED,** That the said Petition do lie on the Table.

The order of the day being read for the question of concurrence being put on the amendment reported by the Special Committee to whom was referred the Bill, intituled, “ An Act to incorporate the Seminary of St. Hyacinthe of Yamaska in the District of Montreal.”

The said amendment being then read by the Clerk, and the same being objected to,

After debate,

The question was put,

Whether to agree with the Committee in the said amendment?

It was resolved in the affirmative.

And the said amendment being then read a second time, is as follows :

Press 2, line 40—After “ Legislature,” insert the following Proviso :—“ Provided always, and be it further enacted by the authority aforesaid, that all the property which shall at any time belong to the said Corporation, as

Feuille 1re. ligne 26e.—Retranchez depuis “ compilés” inclusivement jusqu’à “ amendés” aussi inclusivement dans la vingt-neuvième ligne de la même feuille et insérez “ divisés par “ ordre chronologique, et comprendront “ tous les Actes permanens et temporaire actuellement en force, avec des “ notes en marge renvoyant à tels Actes “ qui ont été révoqués ou amendés, et “ un Index alphabétique et analytique “ des matières et dispositions des différens “ Statuts ainsi compilés, renvoyant aux “ pages des différens volumes, sera “ annexé au dernier volume de la dite compilation.”

Feuille 2e. ligne 36e.—Après “ trois” insérez “ pourvù tous “ jours, que pas plus d’une seule copie “ des dits Statuts ainsi compilés, ne sera “ envoyée à chaque personne.”

**ORDONNE’,** Que les dits amendemens soient grossoyés.

L’Honorable Sir John Caldwell, Bart. et L’Honorable Mr. Stewart, entrent.

L’Honorable Mr. Felton a mis devant la Chambre copies des Tarifs des Honoraires de la Cour du District Inférieur de St. François.

**ORDONNE’,** Que les dites copies soient référencées au Comité Spécial auquel est référé le Bill, intitulé, “ Acte pour continuer encore pour un tems limité, et pour amender un certain Acte y mentionné relativement au District Inferieur de St. Francois.”

L’Honorable Mr. Felton, a présenté une Pétition des Habitants du Comté de Mégantic, demandant que les Bureaux d’Enregistrement pour les Comtés dans les Townships soient autorisés à enrégistrer tous les Baptêmes, Mariages et Sépultures ; et aussi la passation d’une Loi pour autoriser les Ministres régulièrement ordonnés de toute dénomination de Chrétiens, d’administrer le Baptême et de célébrer le Mariage suivant leurs rites particuliers.

**ORDONNE’,** Que la dite Pétition reste sur la Table.

L’Ordre du jour étant lu pour que la question de concurrence soit mise sur l’amendement rapporté par le Comité Spécial auquel avait été référé le Bill, intitulé, “ Acte pour incorporer le Séminaire de St. Hyacinthe d’Yamaska, dans le District de Montréal.”

Le dit amendement ayant alors été lu par le Greffier, et objection étant faite à icelui.

Après des débats,

La question a été mise,

“ Si la Chambre concourre avec le Comité dans le dit amendement.”

Il a été résolu dans l'affirmative,

Et le dit amendement ayant alors été lu une seconde fois, est comme suit :

Feuille 2e. ligne 29—Après “ l’état” insérez le Proviso suivant :—“ Pourvù toujours, et qu’il soit de plus statué par l’autorité susdite, que tous les biens qui appartiendront en aucun tems à la dite Corporation, ainsi